

Apron Design Contest – AOMA 3-Year Anniversary

To celebrate our 3-year anniversary, AOMA presents the Apron Design Contest, an innovative design competition that challenges artists with a creative fashion sense. Be creative, be unique, share your most inspiring ideas. The best design will contribute graphics to AOMA's special 3-year anniversary apron.

Contest Themes: 1, Happy Birthday 2, Passion for Art

Contest Awards: 1st place prize: best design - \$200 Scholarship, outstanding designs (5 places): \$50 scholarship

First/Last Name: _____ **Phone:** _____

Age: _____ **Email:** _____

Category (Choose one or both): "Happy Birthday" "Passion for Art"

\$10 per Entry Fee Paid By:

"E-transfer to info@aoma.ca" "Cheque to Academy of Modern Art" "Cash paid at AOMA"

Regulations:

1. Each contestant may choose one theme or both, and submit only one piece under each theme.
2. The registry fee is \$10 each. Payable by cheque to "Academy of Modern Art", cash (to 2408 W41st Ave, Vancouver) or e-transfer (to info@aoma.ca), with contestant's full name and age.
3. The evaluation standard will be mainly based on its suitability for a stylish apron design. Drawing technique and creativity will be taken into consideration as well.
4. There is no participation age limit.
5. The deadline of submission is Nov 15th, 2019. Please make sure to submit participating designs by this date.
6. The work must be original. There are no restrictions on design in terms of format, color or material. Either hand drawing/painting or digital designs are acceptable. The hand drawn/painted piece size should be in the range of 20x30cm and 40x50cm. Digital design file size should be maximum 15 MB.
7. Designs created by hand should be sent to Academy of Modern Art (AOMA, 2408 W41st Ave, Vancouver, V6M 2A7) by mail or submitted in person. Digital designs should be emailed to info@aoma.ca, and file size should under 25MB.
8. Please attach a clearly filled registration form on the back of the handmade pieces or attach it to the Email with the digital design submission.
9. By submitting an entry to the "Apron Design Contest – AOMA 3-Year Anniversary", the Applicant hereby grants AOMA and its affiliates, subsidiaries, licensees and assigns, a non-exclusive, irrevocable, perpetual and royalty-free right to use, reproduce, edit, display, transmit, modify, publish and otherwise make use of the Applicant's submitted work in any and all media, whether now known or hereafter created, for any purpose within Canada and without. All works submitted by the Applicant shall be original and not-based on prior copy-righted designs.

Signature of Participant (or parent/guardian if under 18):

AOMA三周年 围裙设计大赛

为庆祝AOMA三周年，AOMA推出“围裙设计大赛”，我们欢迎每一位参赛者分享你们创意的、独特的、激情的想法！最佳设计奖获得者的作品将会被制作成AOMA三周年纪念版围裙。

大赛主题: 1, 生日快乐 2, 对艺术的热情

大赛奖品: 最佳设计奖一名, 奖金\$200; 优秀奖五名, 奖金\$50。

姓名: _____

电话: _____

年龄: _____

邮箱: _____

主题(选择一或者全部):

“生日快乐” “对艺术的热情”

\$10/件作品 报名费付款方式:

“支票(抬头请写 **Academy of Modern Art**)” “E-trans 到 **info@aoma.ca**” 现金支付

参赛要求:

1. 比赛分为两个主题，可以任选其一。每个主题下只可以提交一件作品。
2. 报名费每件作品10元，可以用支票、现金或者E-trans支付到info@aoma.ca, 2408 W41st Ave, Vancouver, AOMA。请在备注写明参赛者全名和年龄。
3. 评选以最适合当围裙元素为准。绘画创意和技术将作为参考。
4. 参赛选手年龄不限。
5. 截稿日期 2019年11月15日。请务必在此日期前保证参赛作品送达。
6. 作品可以手绘也可以电脑创作，必须都是原创作品。风格和材料不限。作品尺寸在20x30cm和40x50cm之间。电脑绘图不做尺寸限制。
7. 手绘作品请邮寄或者直接送交到2408 W41st Ave, Vancouver, AOMA现代艺术设计学院。电脑作品请邮件到info@aoma.ca。
8. 每张手绘作品背面请帖上填写完整清楚的报名表; 每幅电子作品发送邮件时请同时附件发送填写完成的报名表。
9. 通过提交Apron Design Contest – AOMA 3-year Anniversary 的参赛作品，申请人特此授予AOMA及其附属公司，子公司，被许可人和受让人不可撤销，永久和免版税的使用权，复制权，编辑权，展示权。在任何和所有媒体中，无论是现在已知的还是以后创建的，为了加拿大境内和非加拿大境内的任何目的，传播，修改，出版和以其他方式利用申请人提交的作品。申请人提交的所有作品均为原创作品，不得基于先前的版权设计。

签名(18岁以下请家长签名):